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Pan

Maciej Antczak

Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie drogi dojazdowej do garaży zlokalizowanych 
przy ul. Dobrzeckiej uprzejmie informuję, iż jej remont nie jest planowany z uwagi na stan 
własnościowy. Większość działek stanowi własność lub przedmiot użytkowania 
wieczystego osób fizycznych. 

Jednocześnie informuję, iż na wjeździe od strony ul. Dobrzeckiej nie stwierdzono ubytków, 
jednakże w celu poprawy komfortu użytkowników zostanie odtworzona część 
nawierzchni z bloczków betonowo-kamiennych.

Z poważaniem

                                                                                           Prezydent Miasta Kalisza
         /…/

       Krystian Kinastowski



Szanowny Panie Prezydencie,  

 

stan drogi dojazdowej do garaży znajdujących się przy ul. Granicznej 41-45 jest w fatalnym 

stanie. Wjazd znajduje się od ulicy Dobrzeckiej (naprzeciwko ul. Dobrzeckiej 69-71). 

Obecnie na wjeździe jest wiele głębokich dziur, które mogą uszkodzić pojazdy mieszkańców. 

 

Prośba o informację, czy planowany jest remont ww. drogi dojazdowej oraz w jakim terminie 

byłoby to możliwe. Proszę także o informację, czy przed generalnym remontem drogi 

dojazdowej możliwe jest prowizoryczne wyrównanie głębokich dziur znajdujących się na 

wjeździe. 

 

Pozdrawiam 

Maciej Antczak 

Radny Miasta Kalisza 

 


